
 08/19  מיוחדת וקול ישיבת מועצהרוטפ                                                                                               
 17.06.2019 מיום                                                                                                                                                                                                         

 אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדבריםפרוטוקול חתום מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול 

 

- 1 - 

 08/19 מיוחדתפרוטוקול ישיבה 

 

י"ד שהתקיימה ביום שני, , שלא מן המניין מיוחדת  פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה

 במועצה המקומית בבנימינה. ,2019 ביוני 17, תשע"ט בסיון

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

רחי, ג'קלין בן עמי, אביב ת מז, אפרשחר איתןאביטל תבור, שניר שבתאי,  חברי המועצה:

 , שלומי סלמה, אלינור בראל, אהרון שיחי, שלום טרםרגב

 מנחם ברגב, קרן מאיר נעדרו:

 

 מנכ"לית המועצה -גרמן -ניצן מחנאי צוות מקצועי:

 גזבר -צור אוריון

 מנהלת אגף חק"ר -מוניק ווקנין

 יועץ משפטי -אריאל פישר

 דוברת המועצה -אושרת נגר

 מהנדסת המועצה- -שמש מן ששרון פי

 

 

 על סדר היום:

 2020צו ארנונה  .1

 

 

 

 בברכה,

 איתי ויסברג

 ראש המועצה
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 את המועצה:יריכוז החלטות מל

 

 2020צו הארנונה לשנת מליאת המועצה מאשרת את  1

 

 

 

 :דיון והחלטות

 

 2020צו ארנונה  – 1סעיף מספר 

 

, כנראה בגלל משרד הפנים טרם אישר את הבקשה , ונההגשנו בקשה חריגה לארנ 2019 ב איתי ויסברג:

 . הכאילו אושר 2019מבנה הבחירות הנוכחי. המדיניות שלנו היא להתייחס ל

את  בעתיד נשקול כיצד לצמצםאנחנו עדיין בהפרשים קטנים בין בנימינה לגבעת עדה, 

 .הפערים הללו

מדה במשרד הפנים. צהה + התיקון הנדרש לפי הנוסחה של 2020את צו  אני מבקש לאשר 

 שנדרש ע"פ חוק. 

 שאלות, הערות?

 ציין התייקרות ע"פ חוק.ל אפרת מזרחי

 שהגשנו למליאה. 2020 את צו הארנונה  לאשרמי בעד .  2.58% איתי ויסברג

  

 הצבעה:

 10 בעד:

 (שלומי סלמה) 1 נגד:

 0 נמנעים:

 

 -9החלטה מס'  

 2020צו ארנונה מליאת המועצה מאשרת את 

 

 

 

  זאת ננעלת ישיבת המליאה,ב

                                                                                              

 איתי ויסברג                                                                                                      ניצן גרמן    

 ראש המועצה                                                                                  לית המועצה             "מנכ   

 

 


